
                                                                                                                                                          

Referat frå styremøte i Oppland Bygdekvinnelag 

Mandag 15.Januar kl.20.00 

Teams 

Tilstades: Gudrun,Anne Grethe,Margaret,Ingrid,Mari, Geir og Borgny  

 

 

Sak 1/24  Godkjenning av innkalling og sakliste 

   Godkjent 

Sak 2/24  Godkjenning av referat frå førre møte 

   Godkjent 

Sak 3/24  Runden i Oppland 

   Mykje aktivitet rundt i laga. 

Sak 4/24 Info frå Borgny om samarbeidet med 

Vassdragsforbundet og Svanemerket. 

 Vi legg fram dette på årsmøtet for lokallaga. 

Sak 5/24 Årsmøte 2024 

 Det blir på Hafjell hotell og apparments 16.-17.Mars. 

 Program 

- Anne Mari Amlien kjem og kåserer. 

- Dordi Boksasp Lerum blir med oss på teams og 

pratar om Norskterianer prosjektet sitt. 

- Anna Opheim kjem og fortel frå da ho var med 

Bygdekvinnelaget til Guatemala. 



 

Gudrun høyrer etter nokon til å spele/synge til oss, og til 

å si nokre kloke ord søndag morgon. 

Gudrun tek i mot og held «styr» på påmeldingane. 

 Papir til årsmøte sendes til påmeldte seinast 14 dagar 

før. 

 Alle i styret sende kva dei har vore med på til Borgny 

innan 15.2. 

 Rekneskap/budsjett : Rekneskapen er i orden, mogleg 

styret må sjå på budsjett. 

  

Sak 6/24 Eventuelt  

- Borgny har sendt ei sak til Norges Bygdekvinnelag 

som ho har fått frå Lågen og Ingerid Lygnes.  

Dette gjeld å få med ordet «helse» i vedtektene våre.  

Purrar på dette, slik at vi evt kan ta saka på vårt 

årsmøte fyrst.  

 

 

 

Ref. Borgny 


